
Esbjerg D.12/2-25.

Referat bestyrelsesmøde onsdag D.12/2-25

Mødedeltagere:    Søren Juul Nielsen(Formand afd.18)
                               Gitte Tingberg(Næstformand afd.18)
                               Helle Antonsen(Referent afd.18)
                               Joan Madsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)
                               Alice Nielsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)

1.Velkommen til.

2.Godkendelse af referat fra sidst.
Referatet blev enstemmigt godkendt.

3.Bordet rundt.
Vores bestyrelsesmøde er flyttet fra D.13.maj til D.8.maj kl.10-12.

4.Økonomi.(Status på friheds/aktivitets kontoen/brugt siden sidst)
  Vi havde op til mødet grundigt gennemlæst regnskabet for regnskabsåret 23/24 som var blevet 
fremsendt os til underskrivning. Evt. spørgsmål til regnskabet blev vendt og alle 5 underskrev det.

  Når viceværterne henter storskrald om onsdagen tager det lang tid grundet alle de stop/start de har.
Grundet skraldet bliver sat af udforan det enkelte lejemål. Vi vendte om det kunne være en bedre 
løsning om der evt. blev lavet nogle færrer opsamlingssteder fx. Et pr. parkeringsplads. Så 
viseværterne kunne spare tid og afdelingen kunne bruge de frigjordte resurcer på en bedre måde.

  Når der laves noget større som fx flisebelægning, problemer med kloarker mm. Herude. Vil vi 
meget gerne vide besked om det, så vi har en fornemmelse af hvad der rører sig herude. Og vi er 
forberedt hvis beboerne kommer med spørgsmål til os om disse emner. Istedte for at det bare sker 
hen over hovederne på os.

5.Nyt fra styregruppen.
  Der er kommet et nyt regelsæt som alle fra styregruppen har underskrevet. Alle i bestyrelsen fik 
udleveret et eksemplar af dokumentet så vi også kan sætte os ind i det.

  Igennem længere tid har der været problemer med at både børnehave/- og klub børnene oppe i 
Krydset spiller bold mm. Indenfor og ødelægger Krydses inventar. Dette synes vi ikke er okay da 
det er de fire afdelingerne herude som kommer til at betale for det og ikke dem. Der er sat et møde i
stand med Pia Moust boligsocial vicevært, Carsten og Alice. Hvor der vil blive vendt hvordan dette 
kan stoppes.
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  I afdelingerne ønsker vi at der bliver udarbejdet en skriftlig lejekontrakt med Mosaiken i forhold 
til brug af festsalen. Dette er et redskab for Mosaiken og os så vi har nogle faste regler vi begge kan 
gå ud fra. Søren tager kontakt  til Mosaikken.

6.Nyt fra festudvalget.(Sommerfest 2025).
  Der har ikke fundet nogle møder sted siden sidst og det først kommende ligger i april, efter alle 4 
afdelinger har haft afdelingsmøde. Så vi endeligt hved hvordan de enkelte afdelingsbestyrelser 
sammensætning aktuelt bliver.

7.Nyt fra motionsrummet.
Den ældste af motionscyklerne er blevet solgt og en ny er blevet indkøbt.

8.Nyt fra affaldsgruppen.(ref.fra sidste møde d.21.januar)
  Affaldsgruppen arbejder på informationsvidieo ang. korrekt bortskaffelse af vores affald herude.  
Endvider vil der komme nogle ”Gårdarrangementer” hvor de på en sjov og lærringsrig måde vil 
informere om korrekt affaldssortering. Her vil beboerne være meget velkommen til at komme hen 
og stille spørgsmål eller bare få en kop kaffe og en småkage. Og bare hyggesnakke. Der vil være is 
til alle fremmødte børn.

9.Festsalen.
Der er bestilt låsesmed til udskiftning af lås på døren ud til baglokalet og døren ud til p-plads. 
Fremadrettet vil kun hovedansvarlig for fessalen,varmemesteren og evt. reggøringspersonale have 
adgang til disse nøgler.

De 2 skraldekontainere ved festsalen er KUN til skrald fra festsalen og de arrangementer mm. som 
afholdes i denne.

Udlejningen af både festsalen og gæsteværelserne over på Stengårdsvej går rigtig godt. Indtil videre
er begge dele udlejet lige så meget som samlet hele sidste år.

10. Afdelingsmøde afd.18.(1/4-25).
I år står Søren, Joan og Helle på valg. Til mødet er Rikke fra 3i1 og Pia boligsocial vicevært 
inviteret samt repræcentanter fra Ungdomsbo deltager. Indkaldelse til afdelingsmøde kommer pr. 
mail som sædvanligt.Vi ser alle 5 frem til et godt møde og håber at vores beboere må få svar på alle 
de spørgsmål de må have.

11.Orientering vedrørende fonde/Telt.
Søren og Rikke har endnu ikke fået svar ang. fondsmidler til telt og tilhørende trailer til 
opmargasinering af dette. I stedet vil de på deres møde torsdag D.13/2-25 søge fonde til 2 
bordebænkesæt.
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12.Repræcentantskabsfest(Hvad gøre i stedet?).
Vi blev enige om en Bowl og Fun tur med spisning. Søren vil tage det med til det kommende 
formandsmøde, om de øvrige 3 afdelinger herude er interesseret i at komme med. Vi tænker det 
bliver efter alle 4 afdelinger har haft afdelingsmøde, så evt. nye bestyrelsesmedlemmer kan komme 
med på en ”Rystesammentur”.

13.Punkter bugetmøde.
Vi har udarbejdet en liste over de punkter som vi gerne vil have med til det kommende bugetmøde 
med Ungdomsbo.

14.EVT. 
Vores ”Velkommen til afd.18 poser” er klar til uddeling til kommende beboere. En liste med 
indflytningdatoer er indhentet. Formand og næstformand vil fremadrettet gå rundt og byde vores 
nye beboere velkommen.
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